
 

 

ZÁPIS  

z jednání školské komise dne 11.3.2019 
 
 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Tomáš Jelínek, 
Radka Plíhalová, Martin Ryneš. 
 
Hosté: Hana Fialová (MŠ Havlíčkova), Hana Novotná (MŠ Přemyslovská). 
 
Omluveni: Marie Dvořáková, Michael Londesborough, Jana Kellerová (MŠ Spěšného). 
 
Tajemník komise: Jana Burešová. 
 
 
Program: 
 

1. Uvítání a představení ředitelek MŠ zřizované Městem Roztoky. 
2. Prezentace jednotlivých mateřských školek. 
3. Krátká diskuze. 
4. Různé. 

 
 
ad 1)  Předsedkyně komise paní Sýkorová se ujala slova, přivítala všechny přítomné a představila 
jednotlivé ředitelky mateřských školek. 
 
ad 2 + ad 3) Ředitelka MŠ Havlíčkova a následně ředitelka MŠ Přemyslovská představily jednotlivé 
mateřské školky a jejich prezentace přešla plynule ke společné diskuzi.  
Probírali se následující oblasti: 

• stručný vývoj MŠ a výhled do budoucna, 

• zaměření MŠ (kroužky a jiné aktivity s dětmi),  

• plánované akce (mateřinka fest), 

• spolupráce MŠ a ZŠ, přechod dětí z MŠ do ZŠ, 

• administrativa vs. výchovně-vzdělávací činnost,  

• stravování a personální zabezpečení, 

• problémy dětí a zpětná vazba: rodiče vs. MŠ (výšlapy s rodiči),  

• aktuální problémy a možnosti pomoci, 

• čerpání ze šablon (asistent, logoped aj.) 

• vzájemné nabídky spolupráce mezi jednotlivými MŠ (využití prostor lesní školky aj.) 
 
ad 4) K bodu „Různé“: 

Členové komise pan Jelínek a pan Ryneš vznesli dotaz k dostavbě ZŠ Žalov. Paní radní 
Drdová shrnula aktuální stav (13.3 otevírání obálek) a odkázala na OSRM. 

Členka komise a paní radní Drdová přednesla žádost rodičů ZŠ o projednání jejich stížnosti 
s vedením města. Školská komise vzala tuto informaci na vědomí.   
 
  
 
Příští schůzka komise byla dohodnuta na 15.4.2019 v 18:30 hodin opět v klubovně seniorů. 
Pozvána bude ředitelka ZŠ Zdenky Braunerové.  
 
 
Zapisovatel: Burešová 
 
Ověřovatel: Drdová, Sýkorová 


